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Skärholmens stadsdelsförvaltning. Leo Westerblom sekreterare.



Återbud:

§ 1 Mötets öppnande

Mötets ordförande Axel Otten förklarar dagens sammanträde
öppnat.

§ 2 Presentationsrunda

Närvaron på dagens sammanträde noteras.

§ 3 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner den utsända dagordningen med vissa tillägg.

§ 4 Val av justerare

Mötets ordförande och ledamoten Mikael Erdefelt väljs till att
justera dagens protokoll.

§ 5 Föregående protokoll

Protokoll 9/2022, Sammanträde 2022-11-23.

Protokollet från föregående sammanträde godkänns.

§ 6 Information från förvaltningen

Avdelningschefen Sara Heppling Trygg informerar och
projektledare Karin Ahlzen lämnar information under§ 8.
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§ 7 Aktuella frågor på kommande nämndsammanträde

Synpunkter från rådet på nämndens ärenden sammanträde
december 2022.

Rådet har synpunkter på föredragningslistan:

Punkt 19. Håll våra viktigaste gång-och cykelbanor i Skärholmen rena i
vinter med sopsaltning - medborgarförslag SKHLM 2022/928:

Det finns en problematik i och med att det kan bli moddigt för
rullatorer, barnvagnar med mera. Saltpåverkan är också negativt för
hemmet när man drar in saltet och för omgivning på gräs och djur.

Punkt 25 Internremiss: planärende på samråd, Storsätra 1 m.m. i Sätra -
anmälningsärende:

Det var bra skrivet att man ska bevaka trafiksituationen vid skolan.

Punkt 27 Inbjudan till samråd om alternativa lokaliseringar för Spårväg
Syd (mellan Flemingsberg och Älvsjö) - anmälningsärende:

Rådet är fundersam om förbindelse med var spårvagnen ska gå när
den passerar E4:an.

§ 8 Särskilda frågor till detta möte

* En summering av rådets arbete

Andreas Thorstensson har bjudits in för genomgång av denna punkt
men han har tvingats lämna återbud. Se § 11.

* Lättläst

Lotta Rosenström informerar om skrivsättet Lättläst som tidigare
varit en del av informationen från Stockholms stad. Det handlar om
att göra information mer lättillgänglig för personer med
funktionsnedsättning. Förvaltningens Hanna Ljungman har tidigare
informerat om att staden beslutat att ha en annan lösning som kallas
Klarspråk. Lotta finner att det nya informationssättet är betydligt
sämre och har även gjort några tester med personer med
funktionsnedsättning. Det är många problem information från
staden då det är många ord man inte känner till. "Att ställa sig i
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bostadskö" är ett exempel på begrepp som kan tolkas fel. Rådet
beslutar att uppdra till Lotta att skriva till Kommunstyrelsens
funktionshinderråd och Funktionsrätt Stockholm och uppmana dem
att bevaka frågan om hur staden kommunicerar så att
funktionshindrade ska kunna förstå informationen.

* Beslut om rådets iPads. Hur det är tänkt?

Rådets sekreterare informerar om att den information han fått till
rådet är att iPads som ledamöter fått låna av förvaltningen inte får
köpas loss utan ska lämnas tillbaka när de inte längre behövs.
Ledamöter som inte har iPad behöver meddela behovet. Trasiga
iPads kan bytas ut. Rådet önskar att få ett officiellt besked från
förvaltningen om återlämningen och att få veta hur och till vem man
ska lämna tillbaka sin Ipad. Samtidigt vill ledamöterna skriftligt få
en bekräftelse eller besked per mejl om att iPad:en har återlämnats.

* Anslag till rådet för att köpa in bok? Rådet önskar köpa in Boken
Byggikapp Handikapp.

Rådet beslutar att ansöka hos stadsdelsförvaltningen om inköp av
två exemplar, som skickas till ledamoten Stig-Joeran Samuelsson.

* Fokus Skärholmen

Karin Ahlzen från exploateringskontoret i Stockholm informerar
om stadsutvecklingsprojektet Fokus Skärholmen, som genomförs
tillsammans med fastighetskontoret och många av stadens
förvaltningar och bolag berörs . Projektet går nu in i en mer
genomförandefas. I projektet ingår alla 4 stadsdelarna i
stadsdelsnämndsområdet. Bostadsbyggandet ska bidra till en social
hållbar utveckling. En styrgrupp leder projektet med flera av
stadens förvaltningar bland annat stadsdelsförvaltningen. Totalt
pågår planering för omkring 8000 bostäder och kontor.

Rådet frågar om det byggs LSS-bostäder inom projektet och får svar
att avdelningen Stöd och service i egen regi är involverade i
projektet och kan bäst svara på frågor om nya LSS-bostäder. I allt
byggande finns en lagstiftning om att byggande ska ske för olika
människors behov. Vidare har rådet synpunkter på att det är höga
boendeskostnader och får svar bland annat att staden tar betalat för
markupplåtelse. Karin informerar även om övriga projekt såsom
parkförnyelse, Förbifart Stockholm och Regionens Spårväg Syd. På
stadens hemsida kan ledamöter gå in på i "Stockholm växer" för att
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följa tidplan, kontaktpersoner med mera. Rådet ställer frågor om
Focus Skärholmen bland annat om bostadstyper, upplåtelseformer
och försäljning. Radhus har sålts slut snabbt. Även stora
hyreslägenheter har gått åt. Hyresrätter går till Stockholms
bostadsförmedling. Rådet ställer frågor om insprängda
handikappanpassade lägenheter, andel hyreslägenheters av
byggandet, fördelning av bostadstyp i Sätra och kostnader för
lägenheterna i Skärholmsområdet. Frågorna vill Karin Ahlzen
återkomma med svar på senare.

* Tyck till appen

Sara Heppling Trygg informerar om Tyck till appen. Boende i
Stockholms stad kan skicka in synpunkter om staden och göra
felanmälan till Trafikkontoret. Ledamöter som inte har appen får
hjälp och laddar ner den under mötet.

§ 9 Rapporter

Möte om funktionshinderrådens framtid

Stadsledningskontoret har sammankallat till ett informationsmöte
den 1 december på World Trade center i Stockholm. Rapport ges
från deltagande ledamöter på mötet.

Kommunfullmäktige har tagit beslut om ny organisation och
arbetssätt för stadens funktionshinderråd för kommande
mandatperiod.

Samverkan med de Personliga ombuden

Axel rapporterar om planerad samverkan mellan stadsdelens
Socialpsykiatri och de Personliga ombuden. Tanken är att ha utbyte av
erfarenheter och återkommande besök av ombuden på träffpunkt
Portis. Enhetschef Cesar Rodriguez har ställt sig positiv liksom de
Personliga ombuden och förhoppningen är att starta upp under 2023.

§ 10. Utvärdering

Mötet gör en utvärdering av dagens sammanträde och kommer fram
till att det fungerat bra. Det har varit bra engagemang i rådet. Tyvärr
har rådet saknat medverkan från förvaltningen till sammanträdet.

Under mandatperioden har samverkan med stadsdelen varit god
med flera gemensamma projekt och aktiviteter som Work shop och
tillgänglighetsvandringar.
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Rådet har inom sig beslutat om arbetsfördelning och arbetsplan.
Årligen har vi utarbetat en verksamhetsplan med prioriteringar för
det kommande året.

Under hösten 2022 har förvaltningen tyvärr inte deltagit i lika hög
grad som tidigare, men som helhet har utbytet varit givande och
förhoppningsvis har rådets arbete gjort skillnad för målgruppen.

§ 11 Avslutning

Ordföranden tackar för deltagande vid dagens möte, önskar en God
Jul och ett Gott Nytt År och avslutar mötet.

~~
Leo Westerblom, sekreterare
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Leo Westerblom

Från:
Skickat:
Till:
Kopia:
Ämne:

mikael Erdefelt <mikael_erdefelt@hotmail.com>
den 13 december 2022 16:12
Axel Otten
Leo Westerblom
Re: Justering av protokoll för rådet 9 december 2022

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och öppna inte bilagor om
du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert.

Hej har läst och tycker att Axels ändring är viktig annars ser dey bra ut

Skaffa Outlook för Android

From: Axel Otten <axel.otten@hotmail.com>
Sent: Tuesday, December 13, 2022 2:38:44 PM
To: 'Mikael Erdefelt' <mikael_erdefelt@hotmail.com>
Cc: Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>
Subject: Justering av protokoll för rådet 9 december 2022

Hej Mikael och Leo!

Här kommer protokollet för justering. Jag har gjort lite tillägg och ändringar.

Observera att jag har tagit med utvärderingen och fört in den § 10. Jag anser det viktigt att en
sammanfattning av rådets arbete under mandatperioden dokumenteras inom ramen för vårt protokoll.

Ha en skön helg!
Axel


